



**ONTARIO HUNTER EDUCATION PROGRAM
CONSENT FORM**

**FOR STUDENTS UNDER THE AGE OF 16 TO PARTICIPATE IN
THE ONTARIO HUNTER EDUCATION COURSE**

Individuals under 16 years old must complete a consent form signed by one parent or guardian **before** attending the Ontario Hunter Education Course. The signed consent form is to be given to the Hunter Education Instructor prior to, or at the beginning of, the course.

I grant permission to allow _____ (print full name)
to participate in **The Ontario Hunter Education Course.**

Name of Parent or Guardian (print) _____

Signature Indicating Consent _____ Date _____

Personal information is collected under the authority of the Fish and Wildlife Conservation Act, 1997, S.O. 1997, and will only be used to ensure parental or guardian consent for individuals under 16 years of age wanting to participate in a hunter education course. For information about collection practices contact: Education Programs Coordinator, Program Services Section, Integration Branch, Ontario Ministry of Natural Resources and Forestry, 300 Water Street, Peterborough, Ontario, K9J 8M5 (705) 755-2553.



**AUTORISATION DE PARTICIPER AU COURS DE FORMATION
DES CHASSEURS DE L'ONTARIO**

**POUR LES JEUNES DE MOINS DE 16 ANS QUI DÉSIRENT
PARTICIPER À CE COURS**

Les jeunes de moins de 16 ans doivent obtenir l'autorisation écrite d'un parent ou tuteur **avant** de participer au Cours de formation des chasseurs de l'Ontario. Cette autorisation signée doit être remise à l'instructeur au début du cours ou avant.

Je donne l'autorisation à _____ (écrire le nom complet en lettres moulées) de participer au **Cours de formation des chasseurs de l'Ontario**.

Nom du parent ou tuteur (en lettres moulées) _____

Signature (donnant l'autorisation) _____ Date _____

Les renseignements personnels de cette autorisation sont recueillis conformément à la *Loi de 1997 sur la protection du poisson et de la faune*, L.O. 1997. Ils serviront seulement à donner l'autorisation du parent ou tuteur aux jeunes de moins de 16 ans voulant participer à un cours de formation des chasseurs. Pour toute question concernant la collecte de ces renseignements, veuillez communiquer avec : Coordonnateur des programmes éducatifs, Section des services des programmes, Direction de l'intégration, Ministère des Richesses naturelles et des Forêts de l'Ontario, 300, rue Water, Peterborough (Ontario) K9J 8M5; 705 755-2553.